
1/5 

 

 

Verslag       aug. 2014 
 
Raad van Bestuur Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 20-08-2014 
Kenmerk: Sportraad_ES_140820 
Locatie:  Clublokaal petanqueclub Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 20 08 2014 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Leo De Houwer, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Tim Stas, Kathleen Hermans, Jan 
Schoeters, Vic Schuer, Kurt Persegael, Laure Aerts, 
 
Verontschuldigd: Geert Van Autenboer, Ludo Van der Veken, Rudi Debondt, Wilfried Sylverans, Johnny Verachtert, 
Heidi De Beckker, Hannes Anaf, Luc Devolder, Erwin Druyts. 
 
Afwezig: Ronny Ceusters, Steven Huynen. 
 
Petanqueclub Technico is vandaag de gastheer van de sportraad. We geven graag wat informatie mee van deze club. 

Petanqueclub is een aparte vzw, los van de Technico vzw. Momenteel heeft de petanqueclub een 140 actieve leden, 
waaronder 10-11 G-sporters (4 dove spelers) en een 12-tal wedstrijdploegen (zowel senioren +18-45 jaar en 
veteranen +45 jaar). De club heeft een goed bestuur en verschillende werkgroepen. In totaal een groep van 10 
actieve vrijwilligers waaronder 2 sportleiders. Het probleem voor de petanqueclub is jeugd, het is moeilijk om jeugd 
warm te maken om te komen sporten. De vraag naar buitenterreinen is acuut. 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’18-06 -014’’ (ES) 

Enkele opmerkingen en aanvullingen: 

 Heidi De Beckker heeft per mail aangegeven dat ze tijdelijk niet meer kan deelnemen aan de 
sportraadvergaderingen. We appreciëren haar keuze. 

 Voorstel om in de toekomst mensen uit Turnhoutse clubs gericht aan te spreken om deel uit te maken van de 
sportraad. 

 De verschillende adviesraden worden in september 2014 bij elkaar geroepen voor een overleg. 

 Overleg sportraad/schepen/functionaris over het beheer van de sporthal moet nog gepland worden. Rob neemt 
hiervoor initiatief. Jan S. wil deze werkgroep graag vervoegen. 

 Hannes informeert of er een bosbeheersplan is van het raadsherenpark. 

 Is er al nieuws wie de nieuwe website van de stad Turnhout gaat beheren? Laure vraagt dit na. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

2.  Adviezen 

Vraag tot advies werkingsverslag Bloso 2013. Sportraad adviseert positief met aanbevelingen. 

Aanbevelingen: 

 De doelstellingen van het deel sport in het beleidsplan ‘Turnhout Troef’ worden onvoldoende tussentijds 

geëvalueerd en bijgestuurd. 

 Er zijn onvoldoende indicatoren om de doelstellingen te evalueren en gericht bij te sturen. 

 Het extra financieel ondersteunen van de sportclubs met een jeugdwerking heeft niet het beoogde effect om 

meer jeugd te laten sporten. Extra stimulansen zullen nodig zijn om deze doelstelling in te vullen. 

 Het is aan te bevelen om de noden van de sportclubs periodiek te evalueren. Via de sportmonitor kan een 

aftoetsing gebeuren. Te lanceren in 2014. 
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3.  Terugkoppeling werkgroepen en afgevaardigden 

De werkgroep communicatie is 22 juni en 20 aug. samen gekomen. 

Opsomming van aanbevelingen: 

 Sportraad bekender maken. 

Werkgroep wil vooral naar de sportclubs zelf gaan en rechtstreeks contact zoeken. Doelstelling is om vragen van clubs 
voor te leggen. 
Vraag aan Sportdienst om alle activiteiten op te lijsten (in een google drive) en te delen met de sportraadleden. 
Sportraadleden kunnen dan aanvinken aan welke evenementen ze willen deelnemen. Vraag om de clubs dan op de 
hoogte te brengen van de aanwezigheid van sportraadleden. 
Vraag om pasjes te maken voor ieder sportraadlid. ‘Pasje’ moet kenbaar gemaakt worden bij de sportverenigingen op de 
Algemene Vergadering. 

 Website stad Turnhout 

Op de webpagina van de sportraad. 
Vraag om op de pagina van de sportraad alle leden met naam en foto’s op te nemen. 
Vraag om tijdlijn op te maken met alle belangrijke agendapunten van de sportraad (vergaderingen, indienen 
subsidieaanvragen e.d.). 
Vraag om sportinfomap online te zetten  dat zou de laatste up to date info moeten zijn 

 Communicatie van sportraad naar sportdienst en visa versa. 

Vraag om betere wisselwerking over klachten en vragen van verenigingen. Iets om over na te denken hoe we dit beter 
kunnen organiseren (vraag stellen aan communicatiedienst). 

4. Nieuwe subsidiereglementen en aanvraagformulieren 

Timing: 

- De nieuwe reglementen staan vanaf nu online (nog enkele foutjes) 

- 1 sept: Clubs krijgen e-mail & brief verstuurd met de vraag om subsidie aan te vragen + de vraag om 

in te schrijven voor de infosessies. 

- Do 18 sept & ma 22 sept:  infosessies (zaal C de Warande) 

- 1 okt:  herinnering clubs per e-mail om hun subsidie-aanvraag in te dienen 

Bezorg sportraad lijst van clubs die nog niet ingediend hebben 

- 10 okt: deadline indienen subsidiedossiers 

- 10 okt – 14 nov: verwerken subsidiedossiers 

- 14-30 nov: werkgroep subsidies 

- 3 dec: advies sportraad 

- Voor 31 december: uitbetaling subsidiedossiers 

 
De Nieuwe subsidiereglementen en aanvraagformulieren in Excel werden per e-mail verstuurd met de uitnodiging.  
Wie van de sportraad wil deze ‘bij wijze van test’ al een keer invullen voor zijn sportvereniging? Mogelijks kunnen we er 
nog kleine foutjes uithalen. Erik, Vic en Leo zullen het aanvraagdossier alvast invullen.  
 
Aanwezig vanuit de Sportraad tijdens de infomomenten: Erik S, wie nog? 
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Opmerkingen Sub. reglementen: (Erik Smeets) 

G-sport 
- Art 7 – ‘erkende Vlaamse sportfederatie’ i.p.v. ‘erkende sportfederatie’ 

- 10p per aantal uren training/week 

Accommodatie 
- Jammer van de naam 

- Art 4 – toezegging commissie i.p.v. erkenning commissie 

- Sportraad wordt niet betrokken bij de toezegging van een dossier 

- Bedenking dat enkel vzw in aanmerking komt en niet andere rechtsvormen 

- Moet er een verzoeningscommissie in het leven geroepen worden? 

- In het aanvraagformulier wordt 2x hetzelfde gevraagd 

- Naast de factuur in de toekomst ook betalingsbewijs toevoegen 

Aankoop duurzame sportmaterialen 
- Art 8: ‘gebruiksduur materialen minstens 5 jaar’ = OK, en het goed moet minstens 5 jaar in het bezit 

blijven van een vereniging = lijkt moeilijk te controleren 

- Art 9: enkel voor sportmaterialen 

- Duidelijk onderscheid maken tussen duurzame sportmaterialen en ‘toelage accommodaties’ wat 

duidelijk moet zijn dat het installaties zijn aan het gebouw 

Erkenning: 
- Enkel feitelijke verenigingen en vzw’s. Alles meer dan een vzw is hier niet inbegrepen. 

Basissubsidie 
- Art 4 verwijzen naar artikel 7 i.p.v. artikel 8 

- Art 8 noemt criteria, maar het artikel gaat niet over criteria 

- Pagina 3: - 18j x 2 en +18j x1 (staat omgedraaid) 

- Doelstelling 1: 111 organogram  ‘verschillende verantwoordelijken per functie’ staat hier ongelukkig.  

- Pagina 6: 2.3 max 10 punten  dus 5 punten/activiteit 

- Pagina 6 2.4  1 punt per maatregel 

5. Huldiging ‘Wall of Fame’ op vrijdag 19 september 2014. 

Het lijkt ons leuk om de inhuldiging Wall of Fame te koppelen met de voorstelling van de nieuwe cafetaria-uitbater. De 

nieuwe cafetaria-uitbater plant nog enkele werken in de cafetaria vooraleer open te gaan. Voorstel van Peter Kaspereit 

en Sportdienst is om de huldiging te houden op vrijdag 19 september i.p.v. vrijdag 5 september. 

(vrijdag 12 september zit Elfje Willemsen in het buitenland). 

Wie uitnodigen: 

- Schepencollege & gemeenteraad 

- Pers 

- Familie Elfje Willemsen 

- Beheersorgaan sportinfrastructuur 

- Alle sportclubs 

- Permanente borden 

Programma: 
- Openingswoord Burgemeester/schepen van Sport 

- Hulde aan André Van Zummeren & overhandigen bord aan Rosy 

- Overlopen prestaties Elfje Willemsen & overhandigen bord aan Elfje 

- Woordje door de nieuwe cafetaria-uitbater 

- Slotwoord Burgemeester/schepen van Sport 
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Datum te bevestigen: 

- Kan dat op die moment in de sporthal? 

- Kan Elfje? 

6. Schepenkwartier 

 Stand van zaken sportregio Noorderkempen 

Na meerdere vergaderingen heeft de werkgroep ‘toekomst sportregio NK’ (enkele schepenen en sportfunctionarissen) 
het voorstel gelanceerd dat Turnhout een blijvende trekkende rol zal spelen binnen de sportregio. De toelage van 
Turnhout zal blijven op voorwaarde dat Turnhout een personeelslid hiervoor ter beschikking kan stellen. De sportregio 
betaalt dan deze werkkracht aan Turnhout. Dit is voor Turnhout een besparing wanneer ze binnen het eigen 
personeelskader iemand kan vrijstellen voor deze taken.  
In september zal de personeelsdienst een oproep lanceren binnen de personeelsformatie wie zich kandidaat wil stellen.  

 Nieuwe conciërge sporthoeve 

De huidige conciërge heeft zijn conciërgetaak opgezegd. Binnen het personeel van de stad Turnhout werd een oproep 
gelanceerd voor een nieuwe conciërge. May Broeckx zal vanaf 1 september 2014 haar taak aanvatten. 
 
Concreet zitten we momenteel 2 weken zonder conciërge. Dagelijks komt er personeel de gebouwen sluiten na de 
laatste training. De trainingen lopen tot 21 uur, dus tot begin september worden er geen lichten aangestoken voor de 
trainingen. Wel zijn er in de week van 25 augustus 2 matchen gepland, hiervoor zal er extra personeel naar de 
sporthoeve komen om de lichten te ontsteken.  

 Concessie cafetaria sporthal 

Tijdens de vorige selectieprocedure waren er 2 kandidaten. De 2e kandidaat was ook weerhouden en stond dus nog op 
het wervingsreserve. Deze persoon – Peter Kaspereit – wil zich nog steeds engageren en het schepencollege besliste 
op 14 augustus 2014 dat hij de cafetaria voor 2 jaar kan uitbaten. De uitbater wil nog enkele werken uitvoeren en 
normaal zal hij op ongeveer 12 september 2014 de deuren openen. Volgende sportraadvergadering kan er kennis 
gemaakt worden. 

 Buitenterreinen petanque 

In de nabijheid van de sporthal Technico is er een nieuw woonproject gelanceerd. Misschien biedt dit project de 
mogelijkheid om in de vrij ruimte buitenterreinen voor petanque te voorzien. Zeker de moeite om de mogelijkheden af te 
toetsen. 

7. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Uitnodigingen: 

- 1e Kempisch kampioenschap pagschieten – 21 tem 24 augustus – scouts Schorvoort 

- Dwars door Turnhout – zaterdag 30/8 – Warandeplein 

- Internationaal volleybaltornooi – zaterdag 30/8 – sporthal Technico 

- Officieel ontvangst Malta + ontsteken van de Olympische vlam – woensdag 10/9 om 10.30u – 
raadszaal stadhuis 

Laure:  

- Vraag om sponsorbrief voor het Host Town Programma op te stellen van uit de sportraad 

- Vorming ‘efficiënt documentenbeheer voor sportclubs’ zal op 3 november plaatsvinden in de 

vergaderzaal van sporthal stadspark. De vorming komt er op aanvragen van de werkgroep 

sporterfgoed. Graag promotie maken binnen jullie verenigingen.  

i. Digitaal doormailen aan sportraadleden 

Jan: 
- Jan is naar de turnshow van kracht & zwier geweest. Het was een mooie show, maar de club heeft het 

moeilijk om alles rond te krijgen (vrijwilligers, financiën e.d.). 
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Tim: 

- Vraag om de sportraad op de hoogte te brengen als de Decathlon geopend wordt.  

Kurt: 
- FCT geeft opmerking over de kleedkamerverdeling op de sporthoeve.  

- FCT geeft opmerking over de personeelsbezetting op de sporthoeve. 

- De kantine van de Leemshoeve is niet steeds open op alle momenten dat er training is. Is dit 

verplicht? FCT wil graag dat de kantine ook open is op woensdagnamiddag.  

- FCT vraagt naar maatregelen om deze problematiek op te lossen 

Jan: 
- Vraag om beheersorgaan sportinfrastructuur (september?) samen te roepen met volgende agenda 

Gebruik openlucht tennisterreinen 

Optimaliseren indoor gebruik sporthallen Turnhout 

 
 
 
Einde vergadering: 22:15 uur 
 
Volgende vergadering: 24 09 2014 | 19.30 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 
 


